
 

Preguntes ple ordinari del 13 de novembre del 2014

01- Quines han estat les accions que heu realitzat per tal de complir els acords
adoptats amb l’aprovació per majoria absoluta (PP, Compromís per Onil i EUPV
a favor i abstenció del PSOE) de la moció presentada pel nostre grup i tractada
en el punt 6è de l’ordre del dia 10-07-14 del Ple Ordinari i acta nº 10/14, sobre
l’exempció fiscal a efectes de l’IVA per als serveis d’atenció infantil en horari ex-
traescolar?. Preguem ens faciliteu còpia dels escrits que s’hagen pogut fer al
respecte.       

02- Quines han estat les accions que heu realitzat per tal de complir els acords
adoptats amb l’aprovació per unanimitat de la moció presentada pel nostre grup
i tractada en el punt 10è de l’ordre del dia 10-07-14 del Ple Ordinari i acta nº
10/14, sobre la dotació de beques per als menjadors escolars entre els mesos
de juny al setembre?. Preguem ens faciliteu còpia dels escrits que s’hagen po-
gut fer al respecte.         

03- Quines han estat les accions que heu realitzat per tal de complir els acords
adoptats amb l’aprovació per unanimitat de la moció presentada pel nostre grup
i tractada en el punt 12è de l’ordre del dia 10-07-14 del Ple Ordinari i acta nº
10/14, sobre la implementació el més aviat possible del mecanismes de control
necessaris per a garantir la traçabilitat dels productes agraris?. Preguem ens
faciliteu còpia dels escrits que s’hagen pogut fer al respecte.         

04- Ens podeu informar del número de llicències d’obra nova, tant de vivendes
con d’altres com ara de naus industrials, així com de llicències de rehabilitació
de vivendes, s’han concedit en el que portem del 2014?. També demanaríem la
comparativa amb el 2013.  

05- Qui s'ocupa de controlar els abocaments il·legals com ara l'adjunt a la foto
que es troba al barranquet de la font de l'arcà prop d'on és l'alcavó on alguns
energúmens desaprensius han avocat brossa i restes de construcció? Aquests
abocaments fan lleig el paisatge i pensem que l'ajuntament hauria d'enviar algú
a retirar-ho.



 

06- Sabeu que als camins d'accés (tant el peatonal com el de vehicles) a l'insti-
tut no hi ha cap farola que l'enllumene i els estudiants i usuaris en general han
d'accedir moltes vegades a fosques amb la perillositat que açò suposa? Què
penseu fer al respecte?

07- No veieu totalment contraproduent per al foment de l'esport les taxes abusi-
ves i sense fonament que esteu aplicant i que estan apartant a la ciutadania de 
la pràctica d'aquest? Açò s'accentua amb una joventut sense treball, que veu 
impossible l'accés a les zones esportives i opten per practicar altres coses gens
sanes...

08- S'han adonat ja que tapar els forats als carrers i camins no serveix de molt i
al poc temps tot torna a estar igual que abans?

09- Ens podeu informar del nombre total d'usuaris que ha hagut este estiu a la
piscina municipal? Quina és la comparativa respecte als darrers anys? Creiem
que s'ha de donar una solució definitiva al problema de la pèrdua d'aigua, ja
que si no els usuaris cada vegada seran menys.

10-  Veieu bé que en el menor temps possible d'acord amb l'opinió dels tècnics
en jardineria, donades les característiques biològiques de cada espècia arbòria
i les característiques locals, es procedisca a la plantació en tots els escocells
buits del nostre poble dels arbres pertinents i que es recuperen els escocells
anul·lats?  

11- Més important que les campanyes de multes, són les campanyes de cons-
cienciació i civisme per als amos de gossos i altres animals. Heu pensat en fer
campanyes publicitàries d'aquesta raó per informar a la ciutadania de les orde-
nances relacionades(animals perillosos, recollides d'excrements...)? 

12- Ens agradaria conèixer la situació concreta del rènting de la policia. Com bé
se sap, la signatura d'un rènting comporta, a banda de la compra del bé, altres
aspectes com per exemple el manteniment. Bé, si el rènting està signat amb
una empresa castellonenca, com es desenvolupa el manteniment? Hem vist di-
verses vegades el nou vehicle a tallers colivencs i factures(a l'acta de la Junta
de Govern Local del 8/9/2014 per exemple) que corresponen a reparacions d'a-
quest, cosa que no entenem ja que se suposa que eixes despeses estan inclo-
ses dins del pagament del rènting. Per cert, no haguera estat millor contractar
aquest servei amb una empresa local de manera que redundara el benefici en
el nostre poble?



 

13- Vist el recent incendi ocorregut a Onil-Ibi que afortunadament no va passar
a majors, a més d'altres com el de Bocairent, Dènia-Xàbia, Planes-Beniarrés...
Pensen instar d'una vegada al govern autonòmic a netejar les nostres serres o
van a seguir permetent aquesta barbàrie mentre balafien els diners en eventos i
saraos?

14- Ens podeu informar de les despeses totals que ha suposat per a l'ajunta-
ment l'assistència a FITUR 2014? I als demés esdeveniments que ha acudit l'a-
juntament com ara EXPOFIESTA i altres? 

15- Hem conegut per la premsa que es va organitzar un autobús de xiquets, fa-
miliars i altres persones a Madrid per participar en el rodatge del programa 'Pu-
ente Viejo'. Quin ha estat el cost per a l'ajuntament del desplaçament del se-
nyor alcalde i la seua alcaldessa consort? Qui s'ha fet càrrec de les despeses
de la resta de persones desplaçades? Hi ha hagut algun cost ocult per promoci-
onar Onil en aquesta sèrie?

16- Fins a quin punt està regulada la venda ambulant al nostre poble? És una
activitat legal? Què penseu dels venedors que es passen dies amb el seu vehi-
cle pegant voltes per poble amb una gravadora posada que contamina acústi-
cament els nostres carrers, fins i tot, diumenges? Estan pagant alguna taxa?
Pensem que aquesta activitat és molesta i molt més si no s'està pagant cap
taxa mentre les tendes i comerços i les parades de la plaça si en paguen. 

17- Hi ha algun tipus de regulació respecte de la publicitat que està apareixent
en moltes tanques d'obres abandonades? 

18- Heu pensat en posar un cociol en la baixada del Carrer Nostre Senyor Ro-
bat quan fa cantó amb el palau, que impedisca l'entrada als vehicles entre els
cociols ja posats i el mateix Palau? Hem observat que aquesta pràctica s'esta
generalitzant, al mateix temps que els vehicles estan aparcant paral·lels als co-
ciols(fins i tot vehicles de persones de la corporació municipal). 

19- Sou coneixedors que diversos equips esportius estan practicant i entrenant
a instal·lacions privades com, per exemple, els Moros Músics per la falta d'es-
pais adequats a les seues necessitats? Què penseu d'açò? No tenen prou en
pagar les elevades taxes imposades pel vostre govern local? Penseu fer alguna
cosa al respecte?

20-  A mitjans  de  setembre  es  va  produir  un  accident  a  la  zona  del  Coto
Escolar(gasolinera) on un jove va resultar ferit amb ossos fracturats perquè un
cotxe se'l va endur per davant. Aquest accident va estar resultat de l'escassa vi-
sibilitat de la zona per la quantitat de camions aparcats, alguns d'ells en zones 



 

aparentment prohibides. Us heu assabentat de l'accident? Teniu pensat reacci-
onar amb la problemàtica que suposa que vehicles d'aquesta grandària apar-
quen al poble? Recordeu la moció que vam presentar fa 2 anys i mig al respec-
te? Penseu que aquesta seria una bona solució? 

http://www.escaparatedigital.com/noticia_detalle.php?
id=4Oc2QcsI14446a2guUOIdRdhAFKP7LJ9G8cxAAnppCUoV&iVR=5 

21-Quina és la situació respecte a la legalitat de totes i cadascuna de les ter-
rasses dels bars i restaurants d'Onil? Quins són els requisits per determinar la
seua legalitat? Estan acomplint totes l'ocupació que estan pagant? Ens hem
assabentat que ara esteu demanant projectes de terrassa, també el necessiten
aquelles terrasses muntades a les aceres i zones públiques? La terrassa del
poliesportiu, paga com a terrassa o com a bar? 

22- Heu pensat en algun moment adequar els horaris de la màquina de neteja
viària, així com els de les "sopladores" a la realitat? No seria millor que estes
màquines passaren a partir de les 08h del matí quan la gent ja està desperta i
alguns treballant? Els xiquets/es i no tant jóvens es desperten quan passen a
les 06h del matí, ho veieu necessari? És més, quina és l'eficàcia d'aquest tipus
de  maquinària,  fora  de  que  supose  un  alforrament  per  a  la  empresa
adjudicatària? No ho considereu nociu acústicament i mediambientalment per a
la  ciutadania,  a  costa  de  contractar  menys  persones  i  que  una
empresa(recordem presumptament relacionada amb la Gürtel) es beneficie? 

23-  L'obra  de  la  urbanització  de  la  "Creueta",  ha  estat  recepcionada  per
l'ajuntament?  Hi  ha  alguna  demanda  pendent  per  part  d'alguna  persona  o
entitat a este respecte?

24- I els polígons de "La Marjal I i II", s'han recepcionat íntegrament? 

25- Per què heu fet desaparèixer el mail del nostre regidor de la web i en canvi
no els del grup de govern? Heu pensat en posar els grups polítics municipals?
Pensem que la web municipal és un instrument de comunicació que permet
donar  publicitat  a  totes  aquelles  informacions  rellevants  que  fa  el  nostre
Ajuntament i per tant, s'haurien de crear quatre seccions més que serien: Grup
Municipal  Popular,  Grup  Municipal  Socialista,  Grup  Municipal  Compromís  i
Grup  Municipal  Esquerra  Unida  i  que  des  d'aquestes  es  publique  les
informacions remeses per eixos quatre grups municipals en eixes categories
per  tal  de  garantir  que  les  propostes  dels  grups  municipal  arriben  a  la
ciutadania a través de la web de l’Ajuntament. 

http://www.escaparatedigital.com/noticia_detalle.php?id=4Oc2QcsI14446a2guUOIdRdhAFKP7LJ9G8cxAAnppCUoV&iVR=5
http://www.escaparatedigital.com/noticia_detalle.php?id=4Oc2QcsI14446a2guUOIdRdhAFKP7LJ9G8cxAAnppCUoV&iVR=5


 

26- Hem llegit a la premsa que s'ha contractat per part de l'ajuntament a una
persona per fer-se càrrec del punt net.  Esta persona curiosament és fill  del
regidor responsable de la contractació de la brossa. Volem saber quin ha estat
el criteri de contractació així com els passos seguits. D'altra banda creiem que
aquest servei l'hauria de fer l'empresa adjudicatària de la contracta, per tant,
sol·licitem que s'emeta un informe per part dels serveis jurídics de la corporació
per vore si açò és així o no. Davant de tot açò, ens veiem obligats a sol·licitar al
senyor alcalde el cessament de la persona responsable de la gestió d'aquesta
regidoria, ja que per a nosaltres és un clar cas de nepotisme que potser legal,
però tal vegada és immoral, més encara atenent als temps que corren i a la
situació de precarietat que estan patint infinitat de veïns i  veïnes del nostre
poble.

27- I abundant al respecte del punt net, creiem que l'horari establert no s'adapta
a les necessitats dels usuaris, ja que només està obert durant 24 hores a la
setmana(4  hores  al  dia)  i  en  horaris  que són incompatibles  per  a  qui  està
treballant. Penseu canviar l'horari? 

28- Què heu fet respecte a la denúncia del veïnat per la presència d'un corral al
nucli urbà en la zona de la verge?

29-  A l'acta  de  la  Junta  de  Govern  Local  de  data  13/10/2014  he  llegit  un
expedient sobre la subhasta a internet de dos codis censals del segle XVII, a
part de donar-li les gràcies per la nostra part al denunciant, volem saber com
està la situació d'aquest assumpte.

30-  A l'acta  de  la  Junta  de  Govern  Local  de  data  20/10/2014,  trobem  la
convocatòria  de selecció  de personal  interí  de la  Policia  Local.  Ens han fet
arribar la queixa que tant a aquesta selecció a anteriors, curiosament, sempre
la passen les persones provinents de l'acadèmia del cap de la Policia Local. No
us crida a vosaltres l'atenció aquesta casualitat? 

31-  Quants  diners  en  total  pensen  gastar-se  en  el  parc  vial(gratuït  en  un
principi)? A la mateixa acta del dia 20/10 se sumen més de 4.000€ de depesa a
tot  el  que han gastat  ja.  Quants  diners costa  als  colivencs tots  els  vostres
'projectes gratuïts'?

32- Dins de la relació de béns municipals, figuren els que s'han cedit a 
l'ajuntament i s'han dipositat al Museu de la Nina? Hi ha algun inventari 
d'aquests, tan dels cedits com dels dipositats per persones particulars? Ens 
preocupa que puguen desaparèixer alguns d'aquests béns sense poder 
detectar-ho. Hi ha algun segur que cobrisca el deteriorament, pèrdua... De tots 
aquests béns?

Onil, 13 de novembre de 2014                Signat: José Antonio Esteve Fuster


